
Kuulemistilaisuus huoltajille Luontolan päiväkoti 17.1.2023 

 

Tervetuloa huoltajien kuulemistilaisuuteen 

 Kutsumme kaikki Luontolan päiväkodin lasten huoltajat kuulemistilaisuuteen. 

Kuulemistilaisuus koskee varhaiskasvatuksen palveluverkon tiivistämistä Nummelan alueella 

1.1.2024 alkaen ja sen vaikutuksia lasten ja perheiden arkeen.  

 Kuuleminen pidetään 17.1.2023 klo 18:00 alkaen Vihdissä, Luontolan päiväkodissa. 

Työnantajan puolelta tilaisuudessa ovat läsnä varhaiskasvatuspäällikkö, Taina Vainio, 

palvelupäällikkö, Kirsi Palva-aho, Luontolan päiväkodin johtaja, Päivi Haaparanta ja tulevan 

Etelä-Nummelan koulu- ja päiväkotikeskuksen päiväkodin johtaja, Päivikki Juntunen. 

 Tilaisuudessa käsitellään Etelä-Nummelan koulu- ja päiväkotikeskuksen avautumiseen 

1.1.2024 liittyvää palveluverkon tiivistämistä, jonka johdosta on alustavasti suunniteltu 

Luontolan päiväkodin sulkemista. Voit kuulemistilaisuudessa kertoa omat ajatuksesi liittyen 

asioihin, mitä tulisi ottaa huomioon, jos Luontolan päiväkoti loppuu 1.1.2024.  

 

Kuulemistilausuus järjestettiin Luontolan päiväkodissa 17.1.2023 klo 18.00. Paikalla oli 19 huoltajaa. 

Alla kirjauksia Huoltajien kommenteista ja kysymyksistä, joita nousi kuulemistilaisuudessa. 

 

- Aikataulu, millainen aikataulu? V: Tämän kevään aikana, vaatii paljon järjestelyjä. 

- Millä tavalla on lapsen etu, kun pienestä kompaktista päiväkodista keskeltä luontoa lapsi siirretään 

isoon koulukeskukseen? 

- Onko se päiväkoti uudessa talossa yhdessä kerroksessa? 

- Hyvä asia on kuulla, että päiväkoti on myös jatkossa lähellä, jos pääsee Hiidenrannan päiväkotiin. 

- Auto on välttämätön, jos päiväkoti on muualla, kun Hiidenrannassa.  

- -> Pidämme erittäin kielteisenä asiana, jos täältä joutuu siirtymään Nummelaan. 

- Kustannuskysymys, kumpi on halvempaa tuoda parakit vai ottaa vuokratila? (kysymys liittyi 

Hiidenrannan päiväkodin suunniteltuun remonttiin.) 

- Miten nämä suhtautuvat asiakaspaikkojen suhteen, Luontola, Enäranta ja Hiidenranta? 

- Ymmärsinkö oikein, että Hiidenrannasta lähtee evakkoon tänne yksi ryhmä ja Enärantaan kolme 

ryhmää? 

- Onko edelleen realistinen vaihtoehto, että tätä päiväkotia ei lakkautettaisiin ollenkaan? 

- Mistä loput lapset tulevat sinne uuteen päiväkotiin? Siinä on vielä aika monta ryhmään, kun täältä 1 

ja Enärannasta 3 ryhmää.  

- Meiltä ajettiin ensimmäiset puoli vuotta Lankilaan, kyllä se huojensi, kun pääsi tänne. 

- Onko se laskettu, että jos asuu Hanko-Hyvinkään tien tällä puolella, että mahtuu Hiidenrantaan? 

Entä jos asuu jo valmiiksi kauempana automatkan päässä? 

- Miltä kokonaisuus näyttää siinä mielessä, kun loppuvuodesta 22 oli 72 lasta ilman hoitopaikkaa?      

->Miltä se vaikuttaa, että pystyykö uusi keskus hoitamaan ne lapset, että ei olla samassa tilanteessa 

kahden vuoden kuluttua? 

- Mites kunnan tasolla näkyy pakolaismäärät? Onko tullut yllätettäviä sijoitettavia joukkoja ja onko 

jatkossa tulossa? 

- Mikä se oli se alkavan eskarin paikka? Missä se jatkaa sitten sen tammikuun jälkeen?  



- Pysyyhän se alkava eskariryhmä sitten samana, ettei tule muutosta tammikuussa? 

- Jos ryhmä siirtyisi, niin siirtyisikö sitten se sama henkilöstö? 

- Jos tää (Luontola) ois väistötilana Hiidenrannalle, ja lapsi on jo täällä, niin saisiko lapsi jatkaa täällä, 

että lapsen ei tarvitse siirtyä Enärantaan? 

- Ja onhan siinä sijoittelussa otettu huomioon, että jos perheessä on useampi lapsi, että lapset 

pääsevät samaan? 

- Toki on tärkeää siinä kohdassa, kun sijoitellaan, että ryhmä pysyy samana, kun on kavereita lapsilla. 

- Koulussakin syksyllä lapset aloittavat sen opettajan kanssa, jonka kanssa siirrytään ja nämä lapset 

ovat vielä pienempiä, että pidetään lapsiryhmät ja aikuiset yhdessä. Että ei ainakaan eskari ryhmää 

rikota. 

- Onko niin, että vakituisen henkilökunnan pitää ihan hakea uudelleen töihin muualle? 

- Mutta mites nämä vuosien saatossa täällä olleet ei vakituiset, pitääkö niiden hakea uudelleen? 

- Täällä on ainakin vahva yhteisöllisyys ja täällä vuosia olleena kyllä voi sanoa, että se on vahvaa. 

- Kyllä se vähän siltä kuulostaa, että jos se remontti alkaa vuoden päästä, tätä vuokrasopimusta on 

pakko jatkaa, muuten kyllä tilat loppuvat kesken. 

-  Ensisijainen toivetila on se, että tätä ei suljettaisin. Voisin luetella pitkän pätkän ominaisuuksia 

mitä täällä on ja en näe sitä muuttoa mahdollisuutena. 

- Ehkä se että tätä ei ole rakennettu pk:ksi, niin se on siinä 

- En näe isoa keskusta mahdollisuutena 

- Pisa tuloksien laskeminen näyttää huonolta ja onko nämä isot ryhmät jokin syy tähän? En halua olla 

pessimisti, mutta kaikkea pitää miettiä ja lapsilla tulee olla tulevaisuudessa repullinen tietoa. 

- Tämä ei ole pelkkä kiinteistö, täällä on ihan muuta 

- Ei ne seinät tee lapsia onnelliseksi, se on ne ihmiset ja toiminta. 

- Kyllä olen ymmärtänyt, että muuallakin tehdään metsäretkiä, vaikka täällä metsä on jo ihan 

pihassa. 

- Täällä on niin ainutlaatuinen fiilis, kun tulee pihaan, niin on se harmi, jos tämä lakkautetaan ja 

toiminnat siirretään isoihin keskuksiin. 

- Tätä tulisi kyllä ihan alkaa promoamaan upeana luontokohteena 

- Siitä tehdään niin hyvä video, että tätä ei lakkauteta (Erasmus Vierailijoita tulossa metsään) 

- Muutimme Vuosaaresta ja on ollut ihana olla täällä asiakkaana. Katsoimme taloa ostettaessa, miten 

on päiväkoteja alueella. Kun päiväkoti lakkautetaan, vaikuttaa myös kiinteistöjen arvoon. 

- Kuinka paljonhan auttaisi, jos me vanhemmat tekisimme adressin tämän päiväkodin lakkauttamista 

vastaan valtuustoon? 

- Eikös se ole jo vähän aikaan ollut jo sellaista, kun henkilöstö on opiskellut uusia ammatteja, että 

tässä on epävarmaa. 

- Missä kunnossa siellä on vesipumput? 

- Kuulin kauhutarinoita, joka asuu Mustiolla, että kaikki ryhmät ovat yhdessä isossa tilassa ja ohuilla 

sermeillä tilat jaettu. Eihän näin modernia ratkaisua ole tulossa Etelä-Nummelaan? 

- Eikö huoltajille ole tulossa esittelyä Etelä-Nummelasta? -> Koulun puolella on tulossa esittely. 

 

 

Kirjasi: Päivikki Juntunen 

 


